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Verslag AV SKW 13 december 2023 
 

Opening 

Voorzitter Jan Overweg opent de vergadering met gebed en het lezen van Mattheüs 

9:18-26. Hij heet iedereen welkom in de zaal en degene die online verbonden zijn. 

 

Presentie 

Aanwezig: 50 kerken, waarvan 22 kerken fysiek en 28 kerken online.  

 

Ingekomen 

Er zijn geen ingekomen stukken. 

 

1. Terugblik en vooruit kijken 

 

Jan Overweg blikt terug op een aantal zaken die speelden tussen de vorige vergadering 

in juni en nu. Hij is dankbaar voor de komst van de nieuwe bestuursleden Elly Boomker en 

Jan Bouwman. Die zijn de afgelopen periode ingewerkt. Verder oriënteert het bestuur zich 

op de strategische thema’s voor de komende periode. Tot slot heeft het bestuur ook een 

kleine verkenning gedaan van de positie van SKW in het netwerk. Bijvoorbeeld in de 

relatie tot Kerkpunt en LPB media. 

 

Vooruitkijkend staat vooral de verdere implementatie van de eenwording een grote rol. 

De rol van SKW zal worden herijkt waar het gaat om de samenwerking met VSE en de 

toenemende vraag vanuit kerken voor administratieve ondersteuning. Ook speelt het 

thema duurzaamheid een rol, vooral ook waar het gaat om gebouwbeheer. 

 

In juni 2024 komt SKW met een meerjarenbegroting. 

 

2. Vaststellen verslag 21 juni 2023 

 

Het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld.  

 

Naar aanleiding van het verslag licht Ruurd Kooistra het vervolg toe op de in juni 

behandelde amendementen. 

 

Het eerste amendement betrof het voorstel om de term richtlijn toe te voegen aan de titel 

van de materiele regelingen predikanten. Het bestuur besprak dit intern. Als doel van dit 

voorstel werd genoemd dat je dan wat af kunt wijken van de richtlijn. Terwijl een strikt 

juridische uitleg van deze term juist het tegenovergestelde beoogt.   

 

Verder is gekeken naar de status van de regeling in de totale context van de kerkorde en 

de daaraan gekoppelde regelingen. Daaruit wordt helder dat de materiele regeling het 

uitgangspunt dient te zijn voor de rechtspositie van de predikant. Het bestuur beoogt 

vooralsnog dit amendement niet over te nemen en zoals toegezegd nog wel te 

bespreken met de predikantenvereniging bij de volgende gespreksronde. 

 

Het tweede voorstel ging over het contributiesysteem. Het bestuur bevestigt dat de staffel 

methodiek wellicht niet meer adequaat te hanteren is en komt in juni 2024 met een 

aangepast voorstel. 
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3. Herverkiezing bestuurslid 

 

Ruurd Kooistra licht toe dat Jan Overweg dit jaar aftredend is en herkiesbaar is voor een 

volgende termijn. Per abuis is deze herverkiezing niet in de juni vergadering aan de orde 

geweest. Ruurd meldt namens het bestuur en bureau dankbaar te zijn voor het feit dat 

Jan zich opnieuw beschikbaar stelt. 

 

De stembriefjes worden uitgedeeld en ingezameld. Ook kan er online worden gestemd. 

 

4. Principeakkoord kosters 2024 

 

Ruurd Kooistra geeft toelichting op beoogde wijzigingen voor het jaar 2024. De regeling 

wordt vastgesteld voor één jaar. In 2024 wordt de gehele beloningsstructuur geëvalueerd. 

Dit kan eind 2024 leiden tot enkele wijzigingen op dit vlak. 

 

Vraag van Utrecht Rehoboth: Sommige punten uit de regeling zijn lastig te vertalen naar 

deeltijdsituaties. Nu worden bij het scholingsbudget absolute bedragen genoemd. Hoe 

werkt dit in deeltijd en kan dit voortaan ook worden vermeld in de regelingen? 

 

Reactie: De deeltijddiscussie rond deze vergoeding is aan de orde geweest maar lijkt 

inderdaad nog onduidelijk. Dit zal worden meegenomen in het overleg met het CGMV in 

2024. Het signaal is duidelijk dat deeltijd/voltijd helder moet zijn op alle componenten. 

Waar nodig zal die verduidelijking in de toekomst worden doorgevoerd. 

 

In de zaal wordt unaniem ingestemd met dit akkoord. Tezamen met de online-stemming is 

de uitslag als volgt: 

0  : tegen 

2  : blanco 

48 : voor 

 

5. Overgangsregeling woonvergoeding voormalig GKv 

 

Ruurd Kooistra licht de voorliggende overgangsregeling toe. Het nieuwe 

traktementssysteem, welke in juni is vastgesteld,  betekent voor voormalig GKv een einde 

aan de “vrij-wonen-component”. De traktementen zijn verhoogd en een inhouding voor 

woongenot (indien de predikant in de pastorie woont) is van toepassing. Een eigen 

woning van een predikant wordt dan niet meer apart vergoed. Woonvergoedingen 

vervallen dus. 

 

De overgangsregeling stelt een werkwijze voor bij gevallen dat een woonvergoeding in 

de oude situatie hoger lag dan het nieuwe traktementsniveau afdekt. Dit wordt gedaan 

met een persoonlijke toeslag (bevroren voor indexatie) met een afbouw tot 2027. Vanaf 

2027 streven we naar rechtsgelijkheid tussen alle predikanten in verband met het 

onderbrengen bij hetzelfde pensioenfonds. 

 

SKW bracht de situatie in beeld door een vragenlijst aan voormalig GKv te sturen. Bijna 

alle kerken gaven daar gehoor aan. Dit was voldoende inbreng om deze regeling voor te 

stellen. 
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Er worden geen vragen gesteld vanuit de zaal. De regeling wordt in stemming gebracht 

met, in combinatie met de online-stemming, het volgende resultaat: 

1  : tegen 

2  : blanco 

47 : voor 

Daarmee is deze regeling vastgesteld. 

 

6. Aanvullende informatie 

 

Op basis van veel gestelde vragen n.a.v. de hereniging wordt speciaal aandacht 

gevraagd voor: 

- Fiscale aanpassingen. 

- Verwijzingen naar de nieuwe kerkorde. 

- Wijziging indexatiemethodiek. 

 

Meer specifiek voor de predikantsregelingen: 

- Voor alle predikanten geldt eenzelfde inhouding emeritaatsbijdrage. 

- De bijdrage woongenot pastorie en vergoeding studeerkamer is niet 

deeltijdafhankelijk. 

- In verband met de late publicaties vanuit de overheid (actuele percentages) komt 

pas eind december het volledige rekenmodel op de website beschikbaar. 

 

7. Uitslag verkiezing bestuurslid 

 

Zowel in de zaal als online is unaniem ingestemd met de herbenoeming van Jan 

Overweg. 

 

8. Rondvraag & sluiting 

 

Vraag van Zeewolde: Wat is de status voor wat betreft tenaamstellingen bij banken e.d. 

ivm de overgang naar de nieuwe NGK? 

 

Reactie: De naamswijziging van 80% van onze kerken is deze week doorgevoerd bij de 

KvK. Dat betreffen alle kerken die niet een samenwerkingsgemeente zijn. De KvK geeft de 

mutaties ook door aan banken. Op dit moment is nog niet bekend hoe banken hiermee 

omgaan. Hierover volgt binnenkort op de website meer informatie, 

 

Met de notaris is inmiddels contact over de wijze waarop tenaamstellingen van 

onroerend goed geregeld dient te worden. Ook hierover volgt later meer informatie. 

 

Tot slot van de vergadering vraagt de voorzitter de bureaumedewerkers van SKW te gaan 

staan. Hij spreekt hen een speciaal dankwoord toe. Dit om hun uiterste en extra 

inspanning rond de hereniging dit jaar. Deze dankzegging wordt met applaus 

bekrachtigd. 

 

Bestuurslid Jan Bouwman gaat voor in dankgebed en de voorzitter sluit de vergadering. 

 


